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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 18   

Sturebyskolan behöver byggas ut – inte rivas 

Svar på skrivelse från Lotta Edholm (FP), Cecilia Brinck (M) 

och Christian Carlsson (KD) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

285 juli 2015, dnr 1.1.3-3925/2015. 

 

Sturebyskolan har en paviljong med utgånget bygglov. I en 

skrivelse till utbildningsnämnden ställer från Lotta Edholm 

(FP), Cecilia Brinck (M) och Christian Carlsson (KD) frågan 

hur utbildnings-förvaltningen tänker agera för att en ny byggnad 

ska kunna ersätta den gamla.  

 

Förvaltningen har under våren arbetat med att identifiera 

verksamhetens behov för att skapa förutsättningar för en 

långsiktig planering, och förtroende inför kommande 

förbättringar av den fysiska miljön. Lösningsförslag ska 

presenteras för skolledning under hösten 2015. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samråd med grundskoleavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Lotta Edholm och ledamoten Cecilia Brinck 

(M) framlade ett eget förslag till beslut och yrkade bifall för 

detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 

finna att nämnden beslutat i enlighet med hans yrkande. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 
Reservation 

Cecilia Brinck m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (FP) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag: 

 

att avslå förvaltningens förslag till beslut. 

att utbildningsförvaltningen får i uppdrag att tillsammans 

med övriga aktörer snarast sätta igång ett 

utbyggnadsprojekt av Sturebyskolan. 

att därutöver anföra: 

 

Sturebyskolan är i stort behov av en lösning för fler bra 

skolplatser. I svaret får vi veta att planeringen alltjämt pågår och 

att lösningsförslag ska presenteras för skolledningen under 

hösten 2015. Det är senare besked än vad vi tidigare fått och vi 

konstaterar att det från lösningsförslag till permanent lösning 

hinner gå ytterligare en tid.  

 

Sturebyskolan måste byggas ut permanent med bibehållen hög 

kvalitet för eleverna med hörselnedsättning liksom för de andra 

eleverna på skolan. I detta måste skolborgarrådet och den 

rödgrönrosa majoriteten nu engagera sig istället för att luta sig 

tillbaka. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till reservationen gemensamt 

från (M) och (FP). 


